
Referat | FAU møte 29.01.2024

Repr. tilstede: Anne Kari (1-3.klasse), Hilde (4.klasse), Malin (4.klasse), Robert og Kenneth (5.klasse),
Elsa (6.klasse), Magnus 7.klasse), Lisbeth (8. klasse), Frode og Karl Johan (9.klasse)

Fraværende: Gry (6.klasse), Lena (7.klasse), Line (8.klasse), Ruth Helene og Thormod (10.klasse)

Referent: Elsa og Frode

Sak 1: innkalling
Godkjent. Ingen kommentarer til innkallingen eller forrige FAU-møte referat.

Alle klasser utenom 10. klasse var representert i møtet.

____________________________________________________________________________________

Sak 2: Info fra rektor

Status og markedsføring

Det er god stemning på skolen. Vi jobber mye med klassemiljø og at vi skal behandle hverandre med
respekt.

Vi setter denne uka i gang med forsøk: orden og oppførsel uten karakter på ungdomsskolen. Det er ca ⅓
av elevene som har takket ja.

Det blir spennende. Elevsamtalen står sentralt i forsøket som kommer fra Udir. Dette skal vi i første
omgang jobbe med inneværende semester. Hva som skjer videre, får vi greie på når prosjektet evalueres.

Ellers har vi startet å jobbe med strategi blant de ansatte. Hvordan få skolen bedre kjent? Hva kan vi
markedsføre at vi er gode på? osv. Vi planlegger mange menighetsbesøk denne våren.

Ansatte

En god og stabil ansattgjeng, som er utrolig positive og ønsker å bidra. Arbeidsmiljøet er veldig bra. Det
blir bekreftet av skjemaene som vi får inn ifm pågående medarbeidersamtaler.

Arrangementer

Misjonsdag, som skal hete "Oasen-dagen". Vi ønsker at dette skal bli en årlig begivenhet hvor vi kan vise
frem skolen vår! Pilotprosjektet som Oasen-skolene har dette året er årsaken til at vi arrangerer en slik
dag. Watoto er på Norges-turné for å vise fram sitt arbeid i Uganda. De skal ha en minikonsert, før skolen
skal ha utstillinger, konkurranser, minikonserter, kiosksalg mm rundt omkring i alle klasserommene.



Dette er en fantastisk mulighet til å ha med seg naboer, familie, venner og andre interesserte!

Regnskap/budsjett og elevtall

Statsbudsjettet ble vedtatt som foreslått av regjeringen. Det skal dog komme noe mer tilskudd i revidert
Statsbudsjett, men vi vet foreløpig ikke hvor mye. På grunn av dette, har budsjettering for 2024 vært noe
krevende.

Regnskapet for 2023 er noe mer positivt enn først antatt, men havner likevel på minus. Siden det foreløpig
ikke er sluttført står ikke tallene i referatet.

Budsjett elevtall 1. oktober: 95. Pr d.d. er vi 80 startende 1.8.24.

Annet:

Lærer/elev og foresattundersøkelse

Udirs årlige brukerundersøkelser er publisert. På grunn av GDPR-regler og at vi har små klasser, kan ikke
vi offentliggjøre våre tall. Det vi generelt ser, er at både elevene og foresatte er fornøyd med skolen vår.
pga GDPR-reglene valgte vi i år kun å ta undersøkelsen på de obligatoriske trinnene, 7. og 10. klasse.

Som landsgjennomsnittet også viser, kan vi se tendenser til at elevenes motivasjon er noe lavere enn
tidligere.

Utover dette kartlegger vi klassemiljøene to ganger i året gjennom verktøyet klassetrivsel.dk. Vi har også
fokus på god klasseledelse og hva vi kan gjøre for å bedre klasse og læringsmiljøet (tema førstkommende
personalmøte).

Rektorstudier

Inspektør og rektor tar videreutdanning med rektorstudier. Det er et halvt årsstudium som tas over tre
semester. Vi er i gang med semester to nå.

Samarbeid med USN

Vi setter stor pris på å ha samarbeide med USN gjennom dekomp; desentralisert kompetanseheving. Vi
har hatt fokus på lesing frem til nå, men skifter nå fokus i dekomp-sammenheng til å forske på egen
praksis ift inkluderende praksis for å kunne heve kompetansen vår.

Gapahuk i nærskogen

Her har vi dessverre akkurat fått nei til finansiering gjennom sparebankstiftelsen. Vi prøver igjen!

http://klassetrivsel.dk/


____________________________________________________________________________________

Sak 3: FAU i klassene - oppsummering og erfaringsutveksling
- Runde rundt bordet. Flere melder om labert engasjement.
- Valget på høstens foreldremøte bør kanskje være unnagjort på våren ?

Gå i dialog med skolen om hvordan vi kan få en litt mer engasjert foreldregruppe. Dette varierer, på noen
trinn fungerer det greit og man har fått til sosiale arrangement, på ett trinn har man ikke fått foreldrene til å
være med i gruppe på sms/messenger/facebook, slik at en kunne muliggjort en bedre dialog og hatt en
informasjonskanal ut til de foresatte på trinnet. FAU ønsker at vi avklarer med skolen om vi sammen kan
gjøre noe for å få opp engasjementet. Kan det stå i et reglement for eksempel ?

____________________________________________________________________________________

Sak 4: Vårens foreldremøte 3. april
Dato er 3 april kl. 17-19. FAU er positive til den foreslåtte foredragsholderen. FAU dekker halvparten av
honoraret som et bidrag til skolen. Inger Elisabeth Borge med foredraget "wow - jeg har en tenåring i hus"
var kjent for noen, og hun har vært benyttet i en menighet tidligere.Det ble bekreftet at dette var bra.

Nevnt også at Stine Bakken fra skien kommune også muligens kommer og forteller om mulighetene for
aktiviteter for barn som sliter med å komme i gang med aktiviteter grunnet foreldrenes økonomi eller andre
årsaker. Stine kan fortelle om kontingentkassa og fritidsfondet som kommunen har for slike formål.

Spurt om hvordan foreldremøtet bli arrangert, om det blir et stor foreldremøte og klassevis etterpå?

Avklart med rektor at det kun blir fellesprogram på vårens foreldremøte, og ingen klasseinndelt møte.

____________________________________________________________________________________

Sak 5: Aktivitetene høsten 2023 - oppsummering

- Frivillig gave. økonomiansvarlig Karl Johan informerte om at dette var kommet inn på vipps i flere
omganger, og at det totalt for høst 2023 har kommet inn rundt kr. 4.700,-. FAU er fornøyd med dette, det
er en frivillig gave og ordningen bør videreføres. Kveldsravn på Gulset - dårlig oppmøte fra Oasen, liten
skole med få elever i 7-8 trinn, mulig også 6. trinn fra våren for å fordele vaktene bedre.

- Juletrefest - ble gjennomført. Var litt stress i starten men man samlet seg og Andreas bidro også til at
man fikk gjennomført. Arrangementet ble veldig bra. Det var 1-4 trinn som var arrangør, arbeidslivsfag
bisto med kafe, og arrangert sang fra flere av elevene/lærerne.

- Salg av julehefter fra NMS (Det Norske Misjonsselskap) ble gjennomført. Vekslende engasjement og
noen fikk ikke utlevert hefter og andre fikk og solgte litt. Økonomiansvarlig Karl Johan informerte om at
dette med oppgjør fra klassene var uoversiktlig og ga en del merarbeid, og at vi takket være velvilje fra
NMS slapp å returnere det som ikke var solgt. Salg på ca kr. 11.000,- hvorav klassene samlet sett da sitter
igjen med kr. 5.500,- til klassekassen sin.

- Kveldsravn på Gulset - veldig dårlig oppmøte fra Oasen. engasjementet må opp og viktig tiltak for å
profilere skolen positivt i nærmiljøet. Flere av oss som har gått har svingt innom skolen på ruten. Vi er en



liten skole med få elever i 7-8 trinn, mulig også 6. trinn fra våren. I slutten av februar settes nye lister opp,
ordningen starter opp fra medio mars igjen.

____________________________________________________________________________________

Sak 6: Saker Eventuelt

- Foreldreundersøkelsen ble diskutert videre. FAU synes resultatet var veldig bra. Skolen har dedikerte og
engasjerte lærere som gir en god skole for våre barn. Flere positive historier ble dratt fram, hvor Oasen
fremstår som en skole som evner å møte alle barn på deres premisser der de er med sine utfordringer.
For oss foreldre fremstår det som at skolen aktivt og raskt tar tak i de ting som oppstår og jobber aktivt
med skolemiljøet. Det var et ønske fra FAU at dette ble formidlet.

- Økonomi- status på konto før dagens møte er kr 14.700,-. det settes av kr. 2.500,- som bidrag til skolen
og innleie av foredragsholder til vårens foreldremøte. Økonomiansvarlig tok opp at der ønskelig at vi på
neste møte kan avse litt midler for å kjøpe inn aktiviteter til elevene slik at midlene kommer dem tilgode.

____________________________________________________________________________________

Sak 7: Eventuelt
- Saken rundt avvikling av spisepause ble tatt opp også under. Rektor informerte tidligere i møtet at dette
var en kabal som måtte legges og med mange hensyn å ta. Informerte også om at Skauen har lik praksis.
FAU tenker at 10 min isolert sett er lite, og de visste at lærerne var smidige og at alle får spist. Likevel
poengteres det fra FAU at spisepausen er sosialt viktig og en ønsker vurdert om det lar seg gjøre å
forlenge ved at utetiden blir kortere, dvs at starttid og sluttid på skoledagen forblir det samme?

- Reist spørsmål fra foreldrene om status på gymsalen, om det er noen planer eller om dette er innstilt
inntil videre ? En forstår at kostnaden er stor, men at dette kan gjøre Oasen enda mer attraktiv og evt
mulighet for noe inntjening ved utleie. FAU leder sender spørsmålet til rektor.

- 17. mai arrangementet ble diskutert, og mellomtrinnet (5-7 trinn) har ansvaret. Robert og Kenneth ba om
dokumentene fra fjorårets arrangement fo å begynne planleggingen. Elsa sendte dem dette under møtet.
Poengtert fra FAU at de også må kontakte flere i FAU dersom man sliter med å stille folk. Skolen, særlig
ved Terje og Andreas er også tilgjengelig for spørsmål av praktisk karakter, det vet hvor utstyr etc. finnes.

____________________________________________________________________________________

Neste FAU-møte: Mandag 22. april 2024 kl. 18.30-20.30
____________________________________________________________________________________

Meld inn saker du er opptatt av via din klassekontakt eller e-post til FAU: fauosg@gmail.com

mailto:fauosg@gmail.com

